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§ 143

Allmänhetens frågestund, KS 2018/221
Beskrivning av ärendet
Inga frågor är anmälda till dagens sammanträde.
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§ 144

Information - Universeums ambitioner om utbildning, 
hållbarhet och samverkan m.m., KS 2018/3
Beskrivning av ärendet
Carina Halvord, VD vid Universum, presenterar Universeums verksamhet i 
Göteborg med inriktning på utbildning, hållbarhet och samverkan. 
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§ 145

Information - Falkenberg Energi AB:s verksamhet,    
KS 2018/334
Beskrivning av ärendet
Bo-Anders Antonsson, VD vid Falkenberg Energi AB (FEAB), presenterar 
FEAB:s verksamhet, utvecklingsplaner och utmaningar. 
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§ 146

Ledamöternas eventuella frågor, KS 2018/59
Beskrivning av ärendet
Inga frågor är anmälda till dagens sammanträde.
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§ 147

Anmälan av motioner, KS 2018/20
Beskrivning av ärendet
Följande motioner föreligger:

Per Sjövall (V), Mikael Hallberg (V); Motion – Förbjud rökning på 
badstränder i Falkenbergs kommun. KS 2018/300

Lars Fagerström (L); Motion – Information på engelska på kommunens 
hemsida. KS 2018-330

Lars Fagerström (L); Motion – Att kommunen undersöker förutsättningar 
för hundrastgård på föreslagna platser. KS 2018/331

Lars Fagerström (L); Motion – Stimulansåtgärd för att rekrytera behöriga 
lärare till landsbygden. KS 2018/343

Lars Fagerström (L); Motion – Inför en visselblåsarfunktion i Falkenberg. 
KS 2018/344

Mikael Hallberg (V); Motion – Bidrag till Falkenbergs Kvinnojour.          
KS 2018/359
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§ 148

Anmälan av medborgarförslag, KS 2018/19
Beskrivning av ärendet
Följande medborgarförslag föreligger:

a) Medborgarförslag – Utöka öppettiderna på de kommunala barnomsorg- 
och fritidshemmen. KS 2018/304

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar
1. Överlämna medborgarförslaget till barn- och utbildningsnämnden 

för handläggning och beslut

b) Medborgarförslag – Handikappanpassa en del av Skrea strand.           
KS 2018/306

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar
1. Överlämna medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 

handläggning och beslut.

c) Medborgarförslag – Större parkering samt rensa ogräs på vägen mot 
Ljungsjön. KS 2018/307

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar
1. Överlämna medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 

handläggning och beslut.

d) Medborgarförslag – Fler linjebussar. KS 2018/310

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar
1. Överlämna medborgarförslaget till tekniska nämnden för 

handläggning och beslut.
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§ 149

Anmälan av interpellationer, KS 2018/222
Beskrivning av ärendet
Inga interpellationer är anmälda till dagens sammanträde.
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§ 150

Information om granskningsrapporter, KS 2018/339
Beskrivning av ärendet
Gösta Svensson (S), ordförande i kommunrevisionen, presenterar 
nedanstående granskningsrapporter. 

Granskningsrapport: Granskning av arbetsmiljöfrågor och sjukfrånvaro. 
KS 2018-108

Granskningsrapport: Granskning avseende nämnds- och bolagsprotokoll. 
KS 2018-109
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§ 151

Motion - Familjecentral i centrala Falkenberg, KS 
2017/303
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Uppdra åt rådet för social hållbarhet att redovisa hur dialogarbetet på 
Sloalyckan fortskridit och vilka behov av åtgärder som identifierats för 
att stärka och förbättra levnadsvillkoren i området.

2. Därefter uppdra åt barn- och utbildningsnämnden, i samverkan med 
socialnämnden och Region Halland, utreda förutsättningarna för att 
etablera en familjecentral i centrala Falkenberg.

3. Därmed anse motionen behandlad. 

Beskrivning av ärendet
Per Svensson (S) har inkommit med en motion om att kommunfullmäktige 
ska besluta att uppdra åt barn- och utbildningsnämnden att i samarbete med 
Region Halland starta en familjecentral i centrala Falkenberg. Motionären 
beskriver en familjecentral som ett föräldrarum med barns bästa i centrum 
där personal arbetar med uppgift att förebygga och främja barns hälsa och 
utveckling, med mera. Exempel på verksamheter som bedrivs är 
mödrahälsovård, barnhälsovård, öppen förskola och förebyggande 
socialtjänst. Samordning av resurser på huvudmannanivå och verksamheter 
samlade på samma plats underlättar för samverkan och samarbete, enligt 
motionären, som vidare anser att det föreligger stort behov av att i tid 
uppmärksamma förskolebarn och familjer som är i behov av stöd och hjälp. 

Barn- och utbildningsnämnden har beretts möjlighet att yttra sig över 
motionen och förmedlar att berörda förvaltningar ska uppdras att, i 
samverkan med Region Halland, utreda möjligheterna till etablering av en 
familjecentral i centrala Falkenberg. Mot bakgrund av den kartläggning som 
rådet för social hållbarhet har genomfört anser barn- och 
utbildningsnämnden att det är av vikt att åtgärder vidtas i den del av 
Falkenberg där området Sloalyckan ingår i syfte att möta barn och ungas 
uppväxtvillkor, vilket erfordrar samverkan mellan berörda parter. Nämnden 
föreslår således att motionen bör bifallas.

Socialnämnden har också beretts yttra sig över motionen och förmedlar att 
det för närvarande pågår ett arbete med bland annat de boende på 
Sloalyckan, Falkenbergs kommun, Region Halland och Polisen, i syfte att 
stärka och förbättra Sloalyckan som bostadsområde. Ett uppdrag från 
kommunfullmäktige i enlighet med motionärens förslag bör avvaktas i 
väntan på resultatet av det arbete som bedrivs för att därefter pröva om det 
är en familjecentral bäst svarar upp mot identifierade behov. Vidare anser 
nämnden att det är nödvändigt utreda lokal- och kostnadsfrågor innan 
eventuellt beslut om etablering av familjecentral fattas.
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Vid sammanträdet med kommunstyrelsens arbetsutskott 2018-04-24 
beslutades att återremittera ärendet till rådet för social hållbarhet för 
yttrande. Rådet förmedlar i korthet att det pågår arbete med syfte att stärka 
och förbättra levnadsvillkoren på Sloalyckan, där det har dock framkommit 
behov av plattform för samordning av aktiviteter. Rådet anser att en 
utveckling av en redan befintlig verksamhet på området bör ske, exempelvis 
familjecentral. Frågan bör emellertid utredas. 

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen, liksom barn- och utbildningsnämnden, 
socialnämnden och rådet för social hållbarhet, delar motionärens 
uppfattning att tidiga insatser för barns uppväxtvillkor ökar möjligheterna 
till god hälsa och utveckling senare i livet. En familjecentral erbjuder 
verksamhet som bland annat är hälsofrämjande och stödjande för barn och 
unga, samt vårdnadshavare, vilket således är positivt. 

Sedan en tid finns en öppen förskola verksam i bostadsområdet Sloalyckan i 
centrala Falkenberg, där det bland annat finns tillgång till personal från 
barnavårdscentralen, bibliotek, folktandvården och grannskapsarbetare. Den 
öppna förskolan kan till viss del tillfredsställa de behov som finns bland de 
boende i området i avvaktan på en eventuell familjecentral. Utöver den 
öppna förskolans verksamhet pågår för närvarande ett dialogarbete med de 
boende på Sloalyckan och ett antal samhällsaktörer, däribland Falkenbergs 
kommun, som har till syfte att stärka och förbättra levnadsvillkoren i 
området. Arbetet pågår under hela 2018 och väntas fortsätta även 
kommande år. 

Kommunstyrelseförvaltningen delar socialnämndens yttrande i avseendet att 
det arbete som pågår på Sloalyckan bör avvaktas innan beslut fattas om 
etablering av familjecentral på i centrala Falkenberg, eftersom det först efter 
arbetet tydliggörs huruvida det föreligger behov av att starta en 
familjecentral i eller omkring området, samt vilka övriga behov som finns 
bland de boende i området som följaktligen kan påverka familjecentralens 
utbud. Mot bakgrund därav anser kommunstyrelseförvaltningen att rådet för 
social hållbarhet bör återrapporterna hur dialogarbetet med de boende på 
Sloalyckan fortskridit och vilka identifierade behov som föreligger i syfte 
att stärka och förbättra levnadsvillkoren i området. Om en familjecentral 
bedöms svara upp gentemot de identifierade behoven bör barn- och 
utbildningsnämnden, i samverkan med socialnämnden, rådet för social 
hållbarhet och Region Halland, utreda förutsättningarna för en etablering av 
familjecentral i centrala Falkenberg. Då förutsättningarna för att etablera en 
familjecentral bör utredas i ett första skede, istället för att direkt starta en 
etablering av familjecentral, bör motionen anses behandlad. 

Ekonomi
Förslaget bedöms inte påverka kommunens ekonomi. En eventuell 
utredning som synliggör förutsättningarna för en etablering av familjecentral 
i centrala Falkenberg kommer att presentera översiktliga ekonomiska 
konsekvenser. 
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Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-05-30
Motion om familjecentral i Falkenberg, 2017-05-30
Barn- och utbildningsnämnden 2017-09-27, § 161
Barn- och utbildningsförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2017-08-30
Socialnämnden 2018-02-21, § 49
Socialförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2018-01-25
Rådet för social hållbarhet, yttrande, 2018-05-16 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2018-04-24, § 126

Yrkande
Mari-Louise Wernersson (C) yrkar, med instämmande av Kerstin Angel (C), 
Rie Boulund (M), Lars Fagerström (L) och Sara-Lena Bjälkö (SD), bifall till 
kommunstyrelsens förslag.

Per Svensson (S) yrkar, med instämmande av Per Sjövall (V) och Mikael 
Hallberg (V), att berörda nämnder ska till budgetberedningen 2018 
presentera förutsättningar för uppstart av familjecentral i Falkenberg senast 
2020 och att motionen därmed ska bifallas.

Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag mot 
Per Svensson (S) med fleras ändringsyrkande och finner att 
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag. 

Votering 
Votering begärs och verkställs. 

Ja-röst för kommunstyrelsens förslag. 
Nej-röst för Per Svenssons (S) yrkande.

Med ett utfall om 26 ja-röster mot 21 nej-röster, en ledamot avstår, två 
ledamöter är frånvarande och en ledamotsplats är vakant, beslutar 
kommunfullmäktige i enlighet med kommunstyrelsens förslag. 

Hur var och en röstar framgår av bilaga till protokollet.       Bilaga KF § 151

Reservation 
Per Svensson (S), Dahn Persson (S), Marcelle Farjallah (S), Marcus 
Dufwa (S), Majvor Wallin (S), Fredrik Johansson (S), Björn Jönsson (S), 
Mikael Salomonsgård (S), Thomas Fagenheim (S), Bengt Hackberg (S), 
Christina Johansson (S), Connie Kristensson (S), Yen Gunnarsson (S), Åsa 
Norberg (S), Rebecka Kristensson (S), Gabriella Geertinger (S), Lennart 
Torstensson (S), Jan Dickens (S), Mikael Hallberg (V), Per Sjövall (V) och 
Katja Geertinger (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för Per 
Svenssons (S) med fleras yrkande.
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§ 152

Motion - SFI-studier på landsbygden, KS 2017/91
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Uppdra åt barn- och utbildningsnämnden att, i samverkan med 
kommunstyrelsen och integrationsberedningen, utreda förutsättningarna 
för att erbjuda SFI-studier i inlandet. 

2. Utredningen ska vara färdigställd för ställningstagande i barn- och 
utbildningsnämnden senast oktober 2018.

3. Därmed anse motionen bifallen.

Beskrivning av ärendet
Marcelle Farjallah (S) har inkommit med en motion om att 
kommunfullmäktige ska uppdra åt barn- och utbildningsnämnden att utreda 
förutsättningarna för att erbjuda SFI-studier (svenska för invandrare) på 
lämplig ort i inlandet. Motionären anser att SFI-studier är en förutsättning 
för de nyanlända att etablera sig i samhället. Då det finns nyanlända som 
anvisas till Falkenbergs kommun och placeras på landsbygden menar 
motionären att det kan det bli svårt att få ihop vardagen, eftersom SFI-
undervisningen kräver pendling in till Falkenbergs centralort. Vidare kan 
tillgängliggörande av SFI-studier främja landsbygdsutveckling. 

Barn- och utbildningsnämnden har beretts möjlighet att yttra sig över 
motionen och föreslår att den bör avslås. Nämnden delar motionärens 
uppfattning om närhetsperspektivet och värdet av att ha nära mellan sin 
utbildningsplats och vardagen i övrigt, men det föreligger dock fler 
argument som talar emot motionens förslag, främst ur ett pedagogiskt 
perspektiv då SFI-studierna på landsbygden bedöms bestå av drygt 20 
elever med varierande utbildningsbakgrund. Den språkliga inlärningen 
skulle således vara ogynnsam. Vidare bedöms möjligheterna till integration 
i samhället vara större i Falkenbergs centralort med omnejd där det finns fler 
praktikplatser och samhällsfunktioner i högre utsträckning än på 
landsbygden.

Kommunstyrelsens arbetsutskott behandlade motionen 2017-08-29 och 
beslutade att återremittera den till kommunstyrelseförvaltningen för 
inhämtande av yttrande från arbetsmarknadsavdelningen vid 
kommunstyrelseförvaltningen, samt integrationsberedningen och 
Falkenbergs Näringsliv AB. 

Integrationsberedningen förmedlar en positiv inställning till motionärens 
förslag. Arbetsmarknadsavdelningen anser att det vore positivt om SFI-
undervisning sker på en strategiskt utvald plats i kommunens inland med 
närhet till arbetsgivare som kan erbjuda praktikplatser, eftersom 
undervisning i kombination med praktik är ett effektivt sätt att påskynda 
språkinlärningen. Vidare nämns i yttrandet att kommunen, i samarbete med 
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Gekås och biståndsorganisationen Human Bridge, kommer att starta en 
textilåtervinning i Ullared som möjliggör för praktikplatser till 20-40 
personer. Det finns nyanlända som ännu inte är klara med sina SFI-studier, 
varför det bedöms vara intressant med utbildningsmöjligheter i Ullared. 
Arbetsmarknadsavdelningen anser emellertid att barn- och 
utbildningsnämndens resonemang om risk för sänkt undervisningskvalitet 
på grund av för få deltagare är relevant att beakta. 

Falkenbergs Näringsliv förmedlar också en positiv inställning till 
motionärens förslag i sitt yttrande och anser att SFI-undervisning på 
landsbygden kan medföra en ökad tillgänglighet och en mer positiv bild av 
landsbygden. För närvarande finns språkcafé, stickcafé och andra 
integrationsfrämjande aktiviteter på landsbygden, samt goda möjligheter att 
erbjuda praktikplatser.

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen, liksom samtliga remissinstanser, delar 
motionärens syn på värdet av en närhets- och tillgänglighetsaspekt genom 
att erbjuda SFI-undervisning på landsbygden. Att ha en utbildning och 
behärska det svenska språket är ett obligatorium för god integration i 
samhället. Att därutöver praktisera på en arbetsplats, kombinerat med att 
studera, öppnar möjligheter för snabbare språkinlärning och bättre 
möjligheter till framtida förvärvsarbete. Möjligheter till att studera SFI på 
landsbygden skulle också underlätta i vardagen för de nyanlända som bor 
och eventuellt också praktiserar i inlandet.  

Barn- och utbildningsnämndens resonemang om att ett lågt elevunderlag i 
kombination med stora kunskapsvariationer påverkar kvaliteten på 
utbildningen utifrån pedagogiska aspekterna bör emellertid beaktas vid ett 
eventuellt framtida beslut om etablering av SFI-undervisning utanför 
Falkenbergs centralort. Kommunstyrelseförvaltningen anser dock att det kan 
vara värt att utreda förutsättningarna för att etablera SFI-undervisning på 
lämplig ort i inlandet för att ta reda på hur stort elevunderlaget bedöms vara 
och hur studierna på bästa sätt kan kombineras med praktiktillfällen hos 
arbetsgivare i inlandet. Vidare är det av vikt att beakta hur 
boendeverksamheten i inlandet planeras, bland annat mot bakgrund av 
Migrationsverkets beslut om att avveckla flertalet boenden runt om i landet. 
Utifrån de presenterade förutsättningarna kan det därefter vara möjligt att 
besluta huruvida en utbildningssatsning om SFI-studier på landsbygden är 
erforderlig och efterfrågad eller ej. 

Kommunstyrelseförvaltningen föreslår därmed att barn- och 
utbildningsnämnden uppdras att, i samverkan med 
kommunstyrelseförvaltningens arbetsmarknadsavdelning och 
integrationsberedningen, utreder förutsättningarna för att erbjuda SFI-
studier på lämplig ort i inlandet. Motionen bör därmed anses bifallen.
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Ekonomi
Om motionen bifalls kommer den kommunala ekonomin att påverkas i form 
av kostnader för de personella resurser som erfordras för att utreda 
förutsättningarna för etablering av SFI-studier på landsbygden. Om det 
därefter bedöms som aktuellt att starta undervisning i inlandet kommer 
kommunens ekonomi påverkas då det bland annat saknas finansering av 
lärare till sådana undervisningsgrupper. En eventuell utredning över 
motionens förslag kommer att utreda även de ekonomiska konsekvenserna. 

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-05-22
Motion om SFI-studier på landsbygden, 2017-02-14
Barn- och utbildningsnämnden 2017-04-26, § 86
Barn- och utbildningsförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2017-03-17
Integrationsberedningen 2017-10-16, § 29
Falkenbergs Näringsliv AB 2017-10-17, § 36
Arbetsmarknadsavdelningen, tjänsteskrivelse, 2018-03-23
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2017-08-29, § 244

Yrkande
Kerstin Angel (C) yrkar, med instämmande av Tore Holmefalk (C), bifall 
till kommunstyrelsens förslag. 

Jan Berge (MP) yrkar, med instämmande av Jan Dickens (S), Per 
Svensson (S), Dahn Persson (S), Marcelle Farjallah (S), Per Sjövall (V), 
Lars Fagerström (L) och Sara-Lena Bjälkö (SD), att barn- och 
utbildningsnämnden ska uppdras att, i samverkan med kommunstyrelsen 
och integrationsberedningen, utreda förutsättningarna för att erbjuda SFI-
studier i inlandet, samt att utredningen ska vara färdigställd för 
ställningstagande i barn- och utbildningsnämnden senast oktober 2018 och 
att motionen därmed ska anses bifallen.

Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag mot 
Jan Berges (MP) med fleras ändringsyrkande och finner att 
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag. 

Votering 
Votering begärs och verkställs. 

Ja-röst för kommunstyrelsens förslag. 
Nej-röst för Jan Berges (MP) yrkande.

Med ett utfall om 20 ja-röster mot 26 nej-röster, två ledamöter avstår, två 
ledamöter är frånvarande och en ledamotsplats är vakant, beslutar 
kommunfullmäktige i enlighet med Jan Berges (MP) med fleras yrkande. 

Hur var och en röstar framgår av bilaga till protokollet.       Bilaga KF § 152
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§ 153

Motion - EU en del av vår vardag, KS 2018/23
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Avslå motionen eftersom beslutsförslag och utredningar bör inneha 
adekvat information för ärendet.

Beskrivning av ärendet
Yen Gunnarsson (S) har inkommit med en motion om att det på lämpligt 
sätt i beredningen inför kommunala beslut, i utredningar samt beredning av 
motioner bör ingå en avstämning med EU-perspektiv. Motionären menar att 
det i samband med beredningen av ärenden analyseras vilken påverkan ett 
särskilt beslut kan ha inom några områden utöver det beslutet berör direkt, 
exempelvis barn-, jämställdhets-, miljö- och demokratiperspektiv. 
Motionären anser att ett EU-perspektiv kan belysa om det finns regler eller 
direktiv som stärker eller begränsar möjligheten att genomföra beslut, samt 
om det finns stöd för förslaget inom EU eller om det pågår diskussioner 
inom det område beslutet rör. 

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen delar motionärens intention om värdet av att 
omvärldsbevaka och beakta flera faktorer av ett eventuellt beslut. För att 
leverera ett fullgott underlag för beslut är ett brett faktaunderlag och 
erforderliga analyser av godo. Det är dock väsentligt att det textmässiga 
innehållet i beslutsförslagen och utredningarna håller sig till rubricerat 
ärende.

Det finns ingen färdig checklista med diverse perspektiv och utgångspunkter 
som handläggare följer vid skrivandet av beslutsförslag eller genomförande 
av utredningar. Däremot finns så kallade hjälptexter i de mallar som 
används för beslutsförslag och tjänsteskrivelser. Hjälptexterna påminner och 
vägleder handläggaren om formalia samt om vad som kan vara bra att 
reflektera över vid framskrivande av ärenden. På så sätt kan det i en del 
ärenden finnas en reflektion i varierande omfattning över beslutets 
konsekvenser och perspektiv, utan att det nödvändigtvis finns beslutat att 
vissa återkommande perspektiv ska beaktas i samtliga ärenden. Ett undantag 
är dock ett ekonomiskt perspektiv som är en återkommande punkt.

Handläggare som skriver beslutsförslag och genomför utredningar tillämpar 
de olika perspektiv som är relevanta för ärendet, vilket ofta sammanfattas 
under rubriken Motivering av beslut i beslutsförslaget. Den underliggande 
texten under rubriken ska motivera förslaget till beslut. Om ärendets 
karaktär bör innehålla ett EU-perspektiv torde det framgå på lämpligt sätt 
därunder. Eftersom kommunala beslutsförslag och tjänsteskrivelser är 
förenlig med svensk lagstiftning, som i sin tur anpassas efter EU:s 
lagstiftning, beaktas på så sätt ett EU-perspektiv i samband med att förslag 
till beslut bereds och framställs. Någon ytterligare avstämning bedöms inte 
vara erforderlig i normalfallet. 
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Beslutsförslag och utredningar som bereds inför de förtroendevaldas 
ställningstagande bör innehålla för ärendet adekvat information, vilket 
innebär att det inte kan anses nödvändigt att ha en genomgående punkt där 
ett EU-perspektiv beaktas särskilt. Därmed bör motionen avslås.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-04-23
Motion – EU – en del av vår vardag, 2018-01-10

Yrkande
Yen Gunnarsson (S) yrkar, med instämmande av Marcelle Farjallah (S), att 
motionen ska anses behandlad. 

Sara-Lena Bjälkö (SD) yrkar att motionen ska avslås.

Propositionsordning
Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag mot Yen 
Gunnarssons (S) med fleras yrkande och Sara-Lena Bjälkös (SD) yrkande 
och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag. 

Votering
Votering begärs och verkställs. 

Ordförande utser kommunstyrelsens förslag till huvudförslag. 

Ja-röst för Yen Gunnarssons (S) yrkande. 
Nej-röst för Sara-Lena Bjälkös (SD) yrkande.

Med ett utfall om 22 ja-röster mot 3 nej-röster, 23 ledamöter avstår, två 
ledamöter är frånvarande och en ledamotsplats är vakant, beslutar 
kommunfullmäktige att utse Yen Gunnarssons (S) yrkande som motförslag 
till huvudförslaget. 

Hur var och en röstar framgår av bilaga till protokollet.    Bilaga 1 KF § 152

Ja-röst för kommunstyrelsens förslag. 
Nej-röst för Yen Gunnarssons (S) yrkande.

Med ett utfall om 25 ja-röster mot 20 nej-röster, tre ledamöter avstår, två 
ledamöter är frånvarande och en ledamotsplats är vakant, beslutar 
kommunfullmäktige i enlighet med kommunstyrelsens förslag.

Hur var och en röstar framgår av bilaga till protokollet.    Bilaga 2 KF § 152
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Reservation 
Per Svensson (S), Dahn Persson (S), Marcelle Farjallah (S), Marcus 
Dufwa (S), Majvor Wallin (S), Fredrik Johansson (S), Björn Jönsson (S), 
Mikael Salomonsgård (S), Thomas Fagenheim (S), Bengt Hackberg (S), 
Christina Johansson (S), Connie Kristensson (S), Yen Gunnarsson (S), Åsa 
Norberg (S), Rebecka Kristensson (S), Gabriella Geertinger (S), Lennart 
Torstensson (S) och Jan Dickens (S) reserverar sig mot beslutet till förmån 
för Per Svenssons (S) med fleras yrkande. Sara-Lena Bjälkö (SD), Stefan 
Johansson (SD) och Anders Jansson (SD) reserverar sig mot beslutet till 
förmån för Sara-Lena Bjälkös (SD) yrkande.
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§ 154

Motion - Gång- och cykelväg i Köinge, KS 2017/350
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Översända motionen till tekniska nämnden för att ingå i 
beredningsunderlaget vid kommande remissyttrande vid uppdatering av 
regional cykelplan.

2. Därmed anse motionen behandlad. 

Beskrivning av ärendet
Ingemar Johansson (C) och Maria Larsson (C) har inkommit med en motion 
om att det ska anläggas en gång- och cykelväg i vägslänten av väg 154:s 
södra sida från Björsavägen till den gamla vägbron över väg 154 vid 
Nydala. Gång- och cykelvägen ska prioriteras högt i kommunens gång- och 
cykelplan, eller att medel tas ur det separata landsbygdsanslaget. 

Tekniska nämnden har beretts möjlighet att yttra sig över motionen och 
förmedlar att väg 154 är statlig väg, vilket innebär att kommunen saknar 
rådighet och har därför ingen möjlighet att själv bygga en cykelväg där. Om 
en gång- och cykelväg ska etableras på aktuell sträcka krävs att sträckan 
finns utpekad i den regionala cykelplanen. 

Regional cykelplan är en del i genomförandet av Regional infrastrukturplan 
2014-2025. I planförslaget har Region Halland avsatt totalt 129 mkr för 
utbyggnad av cykelvägar. Åtgärderna tas fram i samverkan mellan regionen, 
de halländska kommunerna och Trafikverket. Det finns löpande möjlighet 
att inkomma med förslag på sträckor där cykelväg bör etableras. 
Falkenbergs kommun har nyligen fått med delsträckan Vinberg – Bergagård 
som en cykelsträcka i planen i syfte att i ett längre perspektiv koppla 
samman Falkenberg med Ullared, vilket är en prioriterad sträcka.

Eftersom det finns ett begränsat ekonomiskt utrymme i regional cykelplan 
vad gäller utbyggnad av gång- och cykelvägar gör tekniska nämnden en 
prioriteringslista med förslag att ta med i samverkanssamtal med övriga 
kommuner, regionen och Trafikverket. För närvarande är sträckan mellan 
Falkenberg och Ullared prioriterad, och det föreligger därmed inget förslag 
om att prioritera sträckan mellan väg 154:s södra sida från Björsavägen till 
den gamla vägbron över väg 154 vid Nydala.

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen delar motionärernas intention om att det ska 
kännas tryggt att ta sig fram med cykel. Dock konstaterar förvaltningen att 
utrymmet att utrymmet för etablering av cykelvägar i de halländska 
kommunerna är begränsat, varför Falkenbergs kommun prioriterar 
strategiska vägsträckor för att i högre utsträckning kunna möjliggöra för en 
utbyggnad av cykelvägar då dessa finns med i den regionala cykelplanen. 
Då den regionala cykelplanen förhåller sig till Tillväxtstrategi för Halland 
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2014-2020 bedöms det således mer fördelaktigt att prioritera och gå in i 
samtal om satsningar på cykelväg mellan Falkenberg och Ullared, vilket 
också hittills prioriterats i form av delsträckningen mellan Vinberg och 
Bergagård. Vidare anges Falkenbergs stad och Ullared som strategiska 
knutpunkter i den av kommunfullmäktige antagna översiktsplanen för 
Falkenbergs kommun. Vid en fortsatt planering av cykelvägar längs med 
väg 154 bör därför ett helhetsperspektiv finnas för att möjliggöra en gång- 
och cykelväg hela sträckan, utan allt för många passagager över väg 154. 

Vad gäller det motionärerna benmäner som det separata landsbygdsanslaget 
är detsamma som budgetposten satsningar i lokalsamhällen. 
Kommunfullmäktige har beslutat att posten ska flyttas på 
investeringsbudgeten till driftsbudgeten och att medlen ska utbetalas som 
bidrag till vägföreningar, efter ansökan. Tekniska nämnden kan därför inte 
nyttja medlen för byggnation av gång- och cykelväg i Köinge. Mot 
bakgrund av ovanstående föreslår kommunstyrelseförvaltningen att 
motionen bör avslås.

Ekonomi
Aktuell sträcka är ungefär 500 meter. Enligt Trafikverkets standardkalkyl 
kostar cykelbana som är två meter bred 5000 kr löpmetern, vilket för den 
aktuella sträckningen skulle innebära cirka 2 250 000 kr, vilket inte ryms 
inom tekniska nämndens budget.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-05-24
Motion om gång- och cykelväg i Köinge, 2017-06-20
Tekniska nämnden 2018-03-21, § 23

Yrkande
Ingemar Johansson (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.
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§ 155

Motion - Cykelväg mellan Heberg och Årstad, KS 
2017/145
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Översända motionen till tekniska nämnden för att ingå i 
beredningsunderlaget vid kommande remissyttrande vid uppdatering av 
regional cykelplan.

2. Därmed anse motionen behandlad. 

Beskrivning av ärendet
Shlomo Gavie (C) och Agneta Åkerberg (C) har inkommit med en motion 
om att kommunfullmäktige ska besluta att uppdra åt tekniska nämnden att ta 
fram förslag på cykelväg mellan Heberg och Årstad. Motionärerna anser att 
det är naturligt att knyta ihop de båda orterna med en cykelväg och 
möjliggöra för de boende att färdas säkert på ett hållbart sätt utifrån såväl ett 
hälso- som miljöperspektiv.

Tekniska nämnden har beretts möjlighet att yttra sig över motionen och 
förmedlar att sträckan mellan Heberg och Årstad är statlig väg, vilket 
innebär att kommunen saknar rådighet och har därför ingen möjlighet att 
själv bygga en cykelväg där. Om en gång- och cykelväg ska etableras på 
aktuell sträcka krävs att sträckan finns utpekad i den regionala cykelplanen. 

Regional cykelplan är en del i genomförandet av Regional infrastrukturplan 
2014-2025. I planförslaget har Region Halland avsatt totalt 129 mkr för 
utbyggnad av cykelvägar. Åtgärderna tas fram i samverkan mellan regionen, 
de halländska kommunerna och Trafikverket. Det finns löpande möjlighet 
att inkomma med förslag på sträckor där cykelväg bör etableras. 
Falkenbergs kommun har nyligen fått med delsträckan Vinberg – Bergagård 
som en cykelsträcka i planen i syfte att i ett längre perspektiv koppla 
samman Falkenberg med Ullared, vilket är en prioriterad sträcka. 

Eftersom det finns ett begränsat ekonomiskt utrymme i Regional cykelplan 
vad gäller utbyggnad av gång- och cykelvägar gör tekniska nämnden en 
prioriteringslista med förslag att ta med i samverkanssamtal med övriga 
kommuner, regionen och Trafikverket.  För närvarande är sträckan mellan 
Falkenberg och Ullared prioriterad, och det föreligger därmed inget förslag 
om att prioritera sträckan mellan Heberg och Årstad. 

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen delar motionärernas intention att ökade 
möjligheter till trygga cykelturer är hälso- och miljöfrämjande. Dock 
konstaterar förvaltningen att utrymmet för etablering av cykelvägar i de 
halländska kommunerna är begränsat, varför Falkenbergs kommun 
prioriterar strategiska vägsträckor för att i högre utsträckning kunna 
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möjliggöra för utbyggnad av cykelvägar då dessa finns med i den regionala 
cykelplanen. Då den regionala cykelplanen förhåller sig till Tillväxtstrategi 
för Halland 2014-2020 bedöms det således mer fördelaktigt att prioritera 
och gå in i samtal om satsningar på cykelvägar mellan Falkenberg och 
Ullared, vilket också hittills prioriterats i form av delsträckningen mellan 
Vinberg och Bergagård. Vidare anges Falkenbergs stad och Ullared som 
strategiska knutpunkter i den av kommunfullmäktige antagna 
översiktsplanen för Falkenbergs kommun. Mot bakgrund därav föreslår 
kommunstyrelseförvaltningen att motionen bör avslås.

Ekonomi
Vägsträckningen mellan Heberg och Årstad är ungefär fyra km. Enligt 
Trafikverkets standardkalkyl kostar cykelbana som är två meter bred 
5000 kr löpmetern, vilket för den aktuella sträckningen skulle innebära cirka 
20 mkr.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-05-23
Motion om cykelväg mellan Heberg och Årstad, 2017-03-14
Tekniska nämnden 2018-03-21, § 24

Yrkande
Agneta Åkerberg (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
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§ 156

Medborgarförslag - Borttagning av ogräs i 
stenläggning runt Per Kirkebys skulptur vid 
Falkenbergs Museum och borttagning av växtlighet i 
Ätran i samma område, KS 2015/45
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1 Uppdra åt tekniska nämnden och kultur- och fritidsnämnden att snarast 
åtgärda strategiska områden enligt tolkning av medborgarförslagets 
intention.

2 Medborgarförslaget är därmed behandlat.

Beskrivning av ärendet
Gudrun Eirefelt har inkommit med ett medborgarförslag om att ogräset i 
stenläggningen runt Per Kirkebys skulptur vid Falkenbergs museum och 
vidare längs Hamngatan, uppströms gamla järnvägsbron, tas bort. 
Detsamma ska gälla för växtligheten i Ätran vid samma område. 
Förslagsställaren anser att ogräset förstör helhetsintrycket av konstverket 
och får området att se ovårdat ut. 

Samhällsbyggnadsavdelningen vid kommunstyrelseförvaltningen har beretts 
möjlighet att yttra sig över medborgarförslaget. 
Samhällsbyggnadsavdelningen förmedlar i sitt första yttrande från 2015 att 
träd och buskar längs med vattendrag är generellt sett av stort värde för 
biologisk mångfald. Ur ett naturvårds- och vattenvårdsperspektiv anser 
samhällsbyggnadsavdelningen att det inte föreligger problem att ta bort 
vegetation som växer i kajkanten cirka 150 meter uppströms gamla 
järnvägsbron där strandkanten består av en stensatt kajkant. 

I samhällsbyggnadsavdelningens andra yttrande från 2018 framgår att 
hårdgjorda ytor underhålls i enlighet med gällande skötselplan, vilket är en 
gång per år i det område medborgarförslaget avser. Då ytan utanför 
Falkenbergs museum är mycket skötselkrävande är det erforderligt med 
intensivt arbete för att få bort växtligheten, vilket det inte finns ekonomiskt 
utrymme för att genomföra.  

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen välkomnar förslagsställarens intresse av att 
utemiljön i Falkenberg ser ordentlig och välskött ut. Då 
samhällsbyggnadsavdelningen gör bedömningen att det kommer krävas ett 
mer intensivt ogräsbekämpningsarbete än vad som för närvarande är 
gällande, vilket följaktligen är förenat med ökade kostnader, kan 
medborgarförslagets förslag inte tillgodoses. Ytorna behandlas dock i 
enlighet med gällande skötselplan och underhålls därmed. 
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Vad gäller växtligheten i Ätran bör träd och buskar längs med vattendraget 
vara kvar då det gynnar den biologiska mångfalden. Då kommunfullmäktige 
beslutat om ny politisk organisation, vilket bland annat berör ogrässkötsel 
vid Ätran, torde uppdraget tydliggöras i organisationen och åtgärder vidtas 
mer effektivt än tidigare. Ännu är emellertid ingen ansvarsfördelning 
klarlagd. Mot bakgrund av ovanstående föreslår 
kommunstyrelseförvaltningen att medborgarförslaget avslås. 

Ekonomi
Medborgarförslaget är förenat med kostnader då det inte är budgeterat för 
underhåll av aktuell yta mer än en gång per år, i enlighet med gällande 
skötselplan. 

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-05-22
Medborgarförslag 2015-02-03
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2018-05-11
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2015-06-10
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§ 157

Kommunens tertialrapport 1 för januari - april 2018, KS 
2018/168
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Godkänna tertialrapport 1 för januari – april 2018

Beskrivning av ärendet
Ekonomiavdelningen vid kommunstyrelseförvaltningen har upprättat 
tertialrapport 1 för januari till och med april 2018.

Motivering av beslut
Enligt fastställda rutiner ska tertialrapport per april upprättas och redovisas.

Ekonomi
Beslutet i sig påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-05-29
Tertialrapport 1 januari – april 2018 inklusive bilagor från respektive nämnd
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§ 158

Uppdrag i budget 2018 - Samtliga nämnder ska 
genomföra en genomlysning av sina intäkter., KS 
2018/54
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1 Anteckna att samtliga nämnder har redovisat uppdraget Genomlysning av 
intäkter.

2 Uppmana samtliga nämnder att skapa rutiner för att regelbundet se över 
taxor och avgifter.

3 Uppdra åt samtliga nämnder att anmäla till budgetberedningen ifall 
justeringar av taxor, avgifter och externa hyresavtal leder till varaktigt 
ökade intäkter. 

Beskrivning av ärendet
I budget 2018 specificerades ett uppdrag till samtliga nämnder att göra en 
genomlysning av sina externa intäkter. Uppdragsbeskrivningen bifogas som 
beslutsunderlag. Underlagen omfattar:

- Sammanställning över gällande priser, taxor och avgifter (2018).
- Redogörelse för hur ofta priser, taxor och avgifter ändras och vad 

ligger till grund för dessa förändringar.
- Resonemang kring konsekvenser av eventuella höjningar av de 

priser, taxor och avgifter som kommunen själv kan påverka. 
- Redogörelse för hur vi på ett bättre sätt kan använda riktade 

statsbidrag, EU- bidrag och andra stöd för att finansiera 
investeringar och drift. 

- Sammanställning av intäkter, dvs. utfall och budget, under 2014-
2017. Intäkterna ska vara specificerade så att det tydligt framgår vad 
som avses.

Samtliga nämnder har inkommit med redovisning av uppdraget, vilka 
bifogas som beslutsunderlag. Kommunstyrelsen och tekniska nämnden har 
även beslutat att göra en översyn av vissa taxor, avgifter och externa 
hyresavtal. 

Motivering av beslut
Det är viktigt att nämnderna har rutiner för att regelbundet se över taxor och 
avgifter, samt övriga källor till intäkter. Om detta leder till varaktigt ökade 
intäkter bör detta förmedlas till budgetberedningen. 
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Ekonomi
Beslutet i sig påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-05-30
Uppdragsbeskrivning, tjänsteskrivelse 2017-12-12
Kommunstyrelsen, 2018-05-04 §129
Barn- och utbildningsnämnden, 2018-03-21 §38
Socialnämnden, 2018-04-18 §103
Kultur och fritidsnämnden, 2018-03-20 §25
Tekniska nämnden, 2018-03-21 §17
Miljö och hälsoskyddsnämnden, 2018-3-14 § 17
Servicenämnden, 2018-04-19 § 27
Bygglovsnämnden, 2018-03-22 § 43
Överförmyndarnämnden, 2018-03-19 §60
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§ 159

Förslag till utdelning från Falkenberg Energi AB, KS 
2018/308
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1 Fatta ett rambeslut vilket innebär att Falkenberg Energi AB, för 
räkenskapsåren 2018-2019-2020-2021 delar ut 20 mkr årligen till 
Falkenberg Stadshus AB vilka sedan delar ut till Falkenbergs kommun. 
Utdelningen sker efter bolagsstämman året efter räkenskapsåret. 
Utdelningsbeslutet bör prövas av kommunfullmäktige under varje 
räkenskapsår för att säkerställa möjligheten. 

Beskrivning av ärendet
Baserat på boksluten för räkenskapsåren 2015-2017 har Falkenberg Energi 
AB (FEAB) delat ut 31 mkr årligen till Falkenbergs Stadshus AB (FSTAB) 
som sedan vidareutdelat till Falkenbergs kommun. Utdelningen har skett 
efter det att utdelningen fastställts på bolagsstämman året efter 
räkenskapsåret. Utdelningen har inte inneburit att FEAB i perioden behövt 
låna för att finansiera sina planerade investeringar.

På FSTABs styrelsemöte 2018-05-28 redovisades, på uppdrag av FSTABs 
styrelse, ett nytt utdelningsförslag om 20 mkr från FEAB till kommunen. 
Förslaget baseras på budget och prognos för räkenskapsåren 2018-2021. 
Utdelningen utbetalas efter bolagsstämman året efter räkenskapsåret.

Motivering av beslut
Kommunens verksamhet bedrivs i olika former; förvaltning, bolag och 
förbund. Oavsett form har de som syfte att gemensamt leverera välfärd till 
Falkenbergs kommuninvånare. Falkenbergs kommun står inför stora 
investeringar de kommande åren. Genom utdelningen avlastas kommunens 
lånebehov i den investeringsintensiva period som ligger framför oss. FEAB 
är lågt belånat, har en mycket god soliditet och ett starkt kassaflöde vilket 
medger att de bedöms kunna dela ut medel till ägaren, kommunen. Fyra år 
motiverades med överensstämmelse med kommande mandatperiod.

Ekonomi
Utdelningen innebär att kommunen kan minska sin planerade upplåning 
motsvarande mycket och därmed minska räntekostnaderna. Effekten av 
utdelningen skall beaktas när avkastningskravet i ägardirektivet utvärderas. 
Utdelningen skall även beaktas när avkastningskraven i ägardirektiven 
fastställs nästa gång, höst 2018/vår 2019.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-06-01
Utdelningskalkyl FEAB 2018-05-18, kalkylen visar FEABs likvida flöden 
baserade på budget 2018-2020 justerad enligt prognos i maj 2018.
FSTAB 2018-05-28, §40
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§ 160

Motion - Utarbeta en långsiktig utdelningspolicy för de 
kommunägda bolagen, KS 2016/533
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Avslå motionen eftersom utdelning från aktiebolag är reglerat i 
gällande lag.

Beskrivning av ärendet
Ingmar Stridh (M) har inkommit med en motion om att kommunstyrelsen 
ska uppdras att utarbeta en långsiktig utdelningspolicy för de kommunägda 
bolagen. Motionären menar att det ej finns någon policy som reglerar hur 
och när utdelning ska ske. 

Falkenbergs Stadshus AB har yttrat sig över motionen 2017-02-13. Av 
yttrandet framgår att Falkenbergs Stadshus AB ej ansåg det erforderligt att 
utarbeta en policy enligt motionärens förslag, eftersom utdelning från såväl 
aktiebolag som kommunal förvaltning finns reglerat i aktiebolagslagen och 
kommunallagen.

Kommunfullmäktige återremitterade ärendet till ekonomiavdelningen 
2017-05-30 med motiveringen att ”på ett mer koncentrerat sätt bemöta 
motionens förslag”. Då frågan om utdelning ånyo aktualiserats våren 2018 
har Falkenbergs Stadshus AB beslutat att undersöka möjligheterna för detta. 
På Falkenbergs Stadshus AB:s styrelsemöte 2018-05-28 redogjordes för ett 
utdelningsförslag om 20 mkr årligen från Falkenberg Energi AB till 
Falkenbergs Stadshus AB, vilka sedan delar ut till kommunen. Förslaget 
baseras på budget och prognos för räkenskapsåren 2018-2021. Utdelningen 
utbetalas efter bolagsstämman året efter räkenskapsåret. 

Motivering av beslut
Kommunens verksamhet bedrivs i olika former; förvaltning, bolag och 
förbund. Oavsett form har de som syfte att gemensamt leverera välfärd till 
Falkenbergs kommuninvånare. Genom utdelningen från ett bolag med bra 
förutsättningar avlastas kommunens lånebehov i den investeringsintensiva 
period som ligger framför oss. 

Falkenbergs kommun står inför stora investeringar de kommande åren och 
att Falkenberg Energi AB är lågt belånat, har en mycket god soliditet och ett 
starkt kassaflöde

Vid bedömning om ett bolag kan dela ut medel görs alltid en ingående 
analys av möjligheterna baserat på budget, prognoser, behov och andra 
bedömningar. Att, som motionären föreslår, anta en långsiktig 

33



Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2018-06-26

Utdragsbestyrkande
2 (2)

utdelningspolicy anser kommunstyrelseförvaltningen därför inte är 
erforderlig då den inte tillför processen något nytt. Därmed bör motionen 
avslås.

Ekonomi
Beslutet påverkar inte kommunens ekonomi då utdelningar från bolagen 
genomförts tidigare och även kommer att genomföras i framtiden oavsett 
om beslut om policy fattas eller ej.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-06-01
Falkenbergs Stadshus AB, 2018-05-28, § 40
Motion om långsiktig utdelningspolicy, 2016-12-20
Kommunfullmäktige § 88 2017-05-30
Falkenbergs Stadshus AB, 2017-03-20, § 26
Falkenbergs Stadshus AB, yttrande, 2017-02-13

Yrkande
Tore Holmefalk (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Ingemar Stridh (M) yrkar att motionen ska bifallas. 

Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag mot Ingemar 
Stridhs (M) ändringsyrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag.
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§ 161

Kommunal borgen för Falkenberg Energi AB, KS 
2018/322
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Ingå borgen för Falkenberg Energi AB avseende finansiell leasing av 
fordon.

Beskrivning av ärendet
Falkenbergs kommun har ett leasingavtal med Nordea avseende fordon. 
Avtalet sträcker sig till 31/12-18, varefter ett nytt avtal kommer att tecknas 
efter upphandling. Befintligt avtal inkluderar Falkenbergs Bostads AB, 
Vatten & miljö i väst AB och Räddningstjänsten Väst. I kommande 
upphandling kommer även Falkenberg energi AB ingå, men är inte 
inkluderad i befintligt avtal.

Falkenberg Energi AB kommer att införskaffa sju fordon (person- och 
transportbilar) och vill leasa dessa då det är mer ekonomiskt fördelaktigt än 
att köpa, då halva momsen är avdragsgill vid leasing. 

Nordea har godkänt att Falkenberg Energi AB ska få samma villkor som i 
avtalet med kommunen om Falkenbergs kommun går i borgen för sitt 
dotterbolag. Dessa villkor är bättre än om bolaget ingått leasingavtal utan 
förhöjd säkerhet till banken. Borgen gäller inte en fast summa utan avser 
kvarvarande leasingskuld vid varje leasingperiod.

I riktlinjerna för kommunens borgensåtaganden anges att kommunen kan ge 
borgen till bolag som kommunen har ägarintresse i (helägda eller delägda). 
Vidare anges att beslut om borgen ska fattas i kommunfullmäktige. 

Motivering av beslut
Falkenberg Energi AB kommer att få lägre kostnader för de bilar, som ska 
införskaffas, om kommunen ingår borgen för Falkenberg Energi AB.

Ekonomi
Inköpspriset per fordon ligger på mellan 270 000 – 340 000 kr. Att ingå ett 
finansiellt leasingavtal jämfört med att köpa fordonen ger en 
momsbesparing på ca 260 000 kr. Om kommunen går i borgen för en 
finansiell leasing kommer Falkenberg Energi AB få i storleksordningen 
halva räntemarginalen gentemot Stibor 90 dagar jämfört med om avtalet 
tecknas utan borgen. Detta ger en besparing på ca 50 000 kr, under 
leasingperioden, med rådande ränteläge.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-05-29
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§ 162

Exploateringsavtal avseende detaljplan för Ugglarp 3:3 
m.fl., KS 2018/169
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Godkänna förslag till exploateringsavtal nr 224 baserat på 
detaljplaneförslag för Ugglarp 3:3 m.fl.

2. Godkänna förslag till exploateringsavtal nr 225 baserat på 
detaljplaneförslag för Ugglarp 3:3 m.fl.

Beskrivning av ärendet
Då detaljplanen för Ugglarp 3:3 m.fl. är klar för antagande har 
samhällsbyggnadsavdelningen upprättat förslag till exploateringsavtal 
mellan kommunen och de båda exploatörerna. Antagandet av förslag till ny 
detaljplan behandlas parallellt med detta ärende.

Motivering av beslut
Samhällsbyggnadsavdelningen har upprättat förslag till exploateringsavtal 
med ägarna till fastigheterna Ugglarp 1:7 och 3:3 inför antagandet av 
detaljplanen för Ugglarp 3:3 m.fl. Exploateringsavtalen reglerar de 
åtaganden för genomförandet av detaljplanen som åvilar respektive 
exploatör. Exploatörerna ska bland annat bekosta och iordningställa 
anläggningar på allmän plats inom exploateringsområdet (lokalgator och 
naturmark) och därefter kostnadsfritt överlämna anläggningarna till 
områdets framtida huvudman (befintlig vägförening alternativt en nybildad 
samfällighetsförening) som därefter ansvarar för dess drift och underhåll. 
Avtalen följer sedvanliga villkor.

Ekonomi
Eventuellt kan ökade driftkostnader för befintlig vägförening, alternativt 
nybildad samfällighetsförening, drabba kommunen genom ett ökat 
kommunalt bidrag till föreningen. Dessa ökade bidragskostnader bör 
beaktas i budgetarbetet för tekniska nämndens verksamhet

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-04-16
Förslag till exploateringsavtal nr 224, 2017-12-21
Förslag till exploateringsavtal nr 225, 2017-12-21
Översiktskarta
Plankarta Ugglarp 3:3 m.fl.

Yrkande
Per Sjövall (V) yrkar att föreslagna exploateringsavtal ska avslås.
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Propositionsordning
Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag mot Per 
Sjövalls (V) ändringsyrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
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§ 163

Detaljplan för Ugglarp 3:3 m.fl. - Antagande, KS 
2010/224
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Anta planförslaget för detaljplan Ugglarp 3:3 m.fl.

Beskrivning av ärendet
Kommunstyrelsen beslutade 2006-09-12 § 209 att lämna planuppdrag för 
ovanstående detaljplan. Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2011-04-
05 § 104 att ge beslut om samråd. Kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutade 2016-02-16 § 42 att godkänna samrådsredogörelsen och att ställa 
ut det reviderade planförslaget för granskning. Planförslag upprättat 2011-
10-04 och reviderat 2016-01-15 har varit föremål för granskning från den 22 
februari till den 21 mars 2016.

Ändringar har gjorts av planförslaget efter genomförd granskning som 
inneburit att detaljplanen varit föremål för en ny granskning mellan den 19 
oktober och den 16 november 2016. Under granskningstiden inkomna 
yttranden presenteras i ett utlåtande. Angivet datum är ankomst datum. 
Samlade kommentarer till inkomna yttranden återfinns i slutet av utlåtande.

Motivering av beslut
Samhällsbyggnadsavdelningen föreslår, mot bakgrund av inkomna 
synpunkter att planförslaget revideras i enlighet med utlåtandet och att 
planförslaget därefter överlämnas till kommunfullmäktige för antagande. 

Inför antagande görs följande redaktionella ändringar:

- Tydligare beskrivning av anledning till mark som ej bedömts lämplig 
inom fastighet Ugglarp 1:26 i planbeskrivning. 

- Justering av bestämmelser för transformatorstation på plankartan. 

- Förtydligande angående vägar och anslutande vägar i 
planbeskrivningen.

- Planbestämmelse för a1 får ett förtydligande till ”Bygglov krävs för 
omfärgning av fasader, samt för byte av fasadbeklädnad och 
takmaterial”. 

- Administrativ bestämmelse tillförs plankartan om att ny utfart från 
Byvägen ska vara genomförd innan utbyggnad av Ugglarp 1:7 och 
Ugglarp 3:3 påbörjas. 

Utöver ovan nämnda revideringar föreslås smärre redaktionella ändringar 
avseende planhandlingar. Efter genomförda revideringar föreslås 
planförslaget överlämnas till kommunfullmäktige för antagande.
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Ekonomi
Planarbetet bekostas av exploatören enligt planavtal.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-06-07
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2018-06-05 § 178
Översiktskarta
Samrådsredogörelse 2015-05-28
Utlåtande 2016-10-04
Utlåtande för detaljplan för Ugglarp 3:3 m fl. upprättat 2018-06-05
Plankarta, illustrationskarta, upprättat 2011-10-04, reviderat 2017-02-21, 
2018-06-05 
Planbeskrivning, upprättat 2011-10-04, reviderat 2017-02-21, 2018-06-05 

Yrkande
Per Sjövall (V) yrkar att planförslaget ska avslås.

Propositionsordning
Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag mot Per 
Sjövalls (V) ändringsyrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag. 
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§ 164

Godkännande av bolagsetablering för ägande och 
förvaltande av parkering tillhörande Falkenbergs 
Bostads AB, KS 2018/277
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Uppdra åt Falkenbergs Bostads AB att bilda ett bolag för ägande och 
förvaltande av parkeringshus och parkeringsplatser tillhörande 
Falkenbergs Bostads AB.

Beskrivning av ärendet
Falkenbergs Bostads AB (Fabo) har via sitt moderbolag Falkenbergs 
Stadshus AB (FSTAB) beslutat att föreslå kommunfullmäktige att uppdra åt 
Fabo att bilda ett bolag med syfte att äga och förvalta parkeringshus och 
parkeringsplatser tillhörande Fabo. Förslaget kommer med anledning av en 
parkeringsutredning som bostadsbolaget låtit genomföra, vilken bland annat 
påvisar möjligheterna att utveckla parkeringsytorna genom att skapa ett 
bolag för parkering.

Motivering av beslut
Fabo anser att det föreligger behov av etablering av ett bolag för ägande och 
förvaltande av parkering tillhörande bostadsbolaget, bland annat mot 
bakgrund av ekonomiska fördelar som möjlighet till momsavdrag för drift 
och skötsel samt produktionskostnad vid nyproduktion av parkeringsplatser. 
Därmed föreslår kommunstyrelseförvaltningen att kommunfullmäktige 
uppdrar åt Fabo att bilda ett bolag för ägande och förvaltande av parkering 
tillhörande Fabo, under förutsättning att FSTAB godkänner bolagsbildandet.

Ekonomi
Att bilda ett dotterbolag under Fabo för ägande och förvaltande av Fabos 
parkeringshus och parkeringsplatser bedöms vara ekonomiskt fördelaktigt 
för bolaget. 

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-05-31
Kommunstyrelseförvaltningen/Falkenbergs Bostads AB, tjänsteskrivelse, 
2018-05-31
Falkenbergs Stadshus AB 2018-03-12, § 8
Falkenbergs Bostads AB 2017-12-18, § 155
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Yrkande
Ingemar Stridh (M) yrkar, med instämmande av Mari-Louise 
Wernersson (C), att kommunstyrelsens förslag med lydelsen att uppdraget 
gäller under förutsättning att Falkenbergs Stadshus AB godkänner bildandet 
av bolaget, ska tas bort.   

Propositionsordning
Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag mot Ingemar 
Stridhs (M) med fleras ändringsyrkande och finner att kommunfullmäktige 
beslutar i enlighet med Ingemar Stridhs (M) yrkande.
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§ 165

Falkenbergs Bostads AB:s begäran om ny inriktning 
inom ramen för bostadsutveckling på landsbygden, KS 
2018/303
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Godkänna att Falkenbergs Bostads AB, inom ramen för sin 
landsbygdsstrategi, vid byggnation får erbjuda andra boende- och 
upplåtelseformer som komplement till hyresrätter. Detta omfattar såväl 
bostadsrätter som äganderätter.

2. Falkenbergs Bostads AB:s ägardirektiv ska revideras i enlighet med 
ovanstående skrivning.

Beskrivning av ärendet
Falkenbergs Bostads AB (Fabo) har konstaterat att det finns behov av en ny 
inriktning vad avser boende- och upplåtelseformer. Den nya inriktningen, 
vilken framgår av Fabo:s PM Landsbygd (s. 6, st. 3 och 4), är att bolaget 
som komplement till hyresrätter även bör kunna bygga och erbjuda 
bostadsrätter och äganderätter.

Falkenbergs Stadshus AB (FSTAB) har gjort bedömningen att den aktuella 
frågan om ändrad inriktning för boende- och upplåtelseformer för Fabo:s 
framtida byggnationer på landsbygden är av sådan principiell beskaffenhet 
att den bör underställas kommunfullmäktige. 

Eftersom FSTAB:s protokoll från sammanträdet 2018-03-12 inte på ett 
tillfredställande sätt utvisar den aktuella frågeställning som aktualiserats i 
ärendet, samt varför ärendet bör överlämnas till kommunfullmäktige, har det 
förtydligats i separat skrivning. Av förtydligandet framgår att FSTAB 
föreslår kommunfullmäktige besluta godkänna att Fabo, inom ramen för sin 
landsbygdsstrategi, vid byggnation får erbjuda andra boende- och 
upplåtelseformer som komplement till hyresrätter, Detta omfattar såväl 
bostandsrätter som äganderätter. Vidare föreslås 
kommunstyrelseförvaltningen uppdatera Fabos ägardirektiv i enlighet med 
ett sådant godkännande.

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår kommunfullmäktige besluta 
godkänna att Fabo, inom ramen för sin landsbygdsstrategi, vid byggnation 
får erbjuda andra boende- och upplåtelseformer som komplement till 
hyresrätter, Detta omfattar såväl bostadsrätter som äganderätter. Vidare ska 
Fabos ägardirektiv revideras i enlighet med ett sådant godkännande. 

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.
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Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-06-04
Falkenbergs Stadshus AB, Förtydligande av protokoll 2018-03-12 § 8
Falkenbergs Stadshus AB 2018-03-12, § 8
Falkenbergs Bostads AB, Förtydligande av protokoll 2017-12-18 § 154
Falkenbergs Bostads AB 2017-12-18, § 154
Falkenbergs Bostads AB, PM Landsbygd, 2017-12-11
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§ 166

Fusion av bolaget Redovisningstjänst i Falkenberg AB, 
KS 2018/275
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Uppdra åt Falkenbergs Bostads AB att fusionera bolaget 
Redovisningstjänst i Falkenberg AB.

Beskrivning av ärendet
Falkenbergs Bostads AB (Fabo) beslutade 2016-12-13 att förvärva 
fastigheten Borret 6 i Falkenberg. Fastigheten förvärvades i bolagsform då 
fastigheten ägdes av bolaget Redovisningstjänst i Falkenberg AB. Bolaget 
blev ett dotterbolag under Fabo i samband med förvärvet. 

Fabo har via sitt moderbolag Falkenbergs Stadshus AB (FSTAB) beslutat 
föreslå kommunfullmäktige att godkänna fusion av det av Fabo ägda 
dotterbolaget Redovisningstjänst i Falkenberg AB. Fusionen innebär att 
bolaget avvecklas.

Motivering av beslut
Redovisningstjänst i Falkenberg AB bedöms ej ha någon funktion för 
verksamheten inom Fabo, varför bolaget bör fusioneras med Fabo. Vidare 
framgår i förvärvsbeslut i kommunfullmäktige 2017-03-28 att bolaget 
Redovisningstjänst i Falkenberg AB ska fusioneras med Fabo och därmed 
upphöra. Därmed föreslår kommunstyrelseförvaltningen att 
kommunfullmäktige uppdrar åt Fabo att fusionera dotterbolaget 
Redovisningstjänst i Falkenberg AB, under förutsättning att moderbolaget 
FSTAB godkänner fusionen.

Ekonomi
Beslutet påverkar ej kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-05-21
Falkenbergs Stadshus AB 2018-03-12, § 8
Falkenbergs Bostads AB 2018-02-27, § 30
Kommunfullmäktige 2017-03-28, § 58
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Yrkande
Ingemar Stridh (M) yrkar, med instämmande av Mari-Louise 
Wernersson (C), att kommunstyrelsens förslag med lydelsen att uppdraget 
gäller under förutsättning att Falkenbergs Stadshus AB godkänner fusionen, 
ska tas bort.

Propositionsordning
Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag mot Ingemar 
Stridhs (M) med fleras ändringsyrkande och finner att kommunfullmäktige 
beslutar i enlighet med Ingemar Stridhs (M) yrkande.
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§ 167

Redovisning av uppdrag i budget - Socialnämnden och 
kommunstyrelsen ska under 2018 genomföra en 
samlokalisering av arbetsmarknadsavdelningen och 
försörjningsstödsverksamheten, KS 2018/48
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Godkänna redovisning av uppdraget gällande samlokalisering av 
försörjningsstöd och arbetsmarknadsavdelningen 

Beskrivning av ärendet
Kommunfullmäktige gav i samband med 2018 års budget i uppdrag till 
socialnämnden och kommunstyrelsen att under 2018 genomföra en 
samlokalisering av arbetsmarknadsavdelningen och 
försörjningsstödsverksamheten. Uppdraget ska redovisas för 
kommunfullmäktige senast i juni 2018. En översyn av lämpliga lokaler i 
vilka kommunen redan bedriver verksamhet har gjorts. Bedömningen är att 
det saknas lokaler som är eller som skulle kunna göras tillgängliga som är 
tillräckligt stora.

Externa lokaler har undersökts och tre olika lokaler har besökts. Två av 
dessa alternativ föll på storleken. Det alternativ som bedöms tillräckligt stort 
och som också i övrig bedöms lämpligt är lokaler på första och andra 
våningen på Kanslistvägen 10 i Falkenberg. 

Utifrån en samlad bedömning har lokalerna på Kanslistvägen 10 ansetts som 
lämpliga lokaler för en samlokaliserad verksamhet bestående av 
försörjningsstödet och arbetsmarknadsavdelningen. Lokalerna bedöms 
uppfylla, eller kunna uppfylla, de uppsatta kriterierna. Lokalerna bedöms 
vidare ge goda möjligheter för samverkan samt kunna tillgodose de behov 
verksamheterna har. Kommunstyrelsen fattade beslut i ärendet 
2018-05-15 och socialnämnden 2018-05-23 beträffande samlokalisering. 
Samlokalisering kommer kunna ske andra kvartalet 2019.

Närheten till Arbetsförmedlingen bedöms som positivt då det genom detta 
skapas goda förutsättningar till en fördjupad samverkan kring personer 
utanför arbetsmarknaden och med försörjningsstöd. Det får ses som en 
närmast unik möjlighet att på detta sätt kunna föra kommunens 
arbetsmarknadsinsatser och Arbetsförmedlingen närmare varandra.
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Motivering av beslut
Utifrån att kommunstyrelsen och socialnämnden fattat beslut om 
samlokalisering av arbetsmarknadsavdelningen och 
försörjningsstödsverksamheten på Kanslistvägen 10 i Falkenberg bedöms 
uppdraget kunna redovisas för kommunfullmäktige.

Ekonomi
Samlokaliseringen bedöms innebära ökade hyreskostnader vilka beräknats 
till 890 tkr för socialförvaltningen och 600 tkr för 
kommunstyrelseförvaltningen. Till detta kommer de investeringskostnader 
som krävs i samband med flytten. Sammanlagt bedöms investeringskostnad 
och flyttkostnad utgöra 2 250 000 kronor. 

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-06-05
Utredning om samlokalisering, 2018-04-26
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§ 168

Revidering av socialnämndens reglemente, KS 
2018/302
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Under förutsättning att socialnämnden tillstyrker förslaget, tillföra till 
reglemente för socialnämnden § 4 att nämnden svarar för kommunens 
uppgifter enligt lag om elektroniska cigaretter och påfyllningsbehållare.

Beskrivning av ärendet
2017-05-24 trädde lag (2017:425) om elektroniska cigaretter och 
påfyllningsbehållare i kraft. Av lagen framgår bland annat att anmälan av 
försäljning ska ske till kommunen samt att kommunen har ett tillsynsansvar. 
Detta är nya uppgifter för kommunen och någon ansvarig nämnd finns i 
dagsläget inte. 

Motivering av beslut
Socialnämnden svarar för kommunens uppgifter ifråga om tillsyn över 
försäljningsställen och anmälningsplikt enligt tobakslagen. Det är lämpligt 
att samma nämnd åläggs ansvar vad avser elektroniska cigaretter och 
påfyllningsbehållare. Kommunstyrelseförvaltningen förslår därför att 
socialnämnden ska ansvara för uppgifter enligt lag om elektroniska 
cigaretter och påfyllningsbehållare samt att detta införs i nämndens 
reglemente.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-05-31
Reglemente för socialnämnden                                                  
Socialnämnden § 114, 2018-06-13 
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§ 169

Rapport över ej slutredovisade motioner 2018,           
KS 2018/283
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Anteckna rapporten över ej slutredovisade motioner till protokollet.

Beskrivning av ärendet
Kanslienheten har upprättat förteckning över ej slutredovisade motioner. 
Kommunstyrelsen ska enligt fullmäktiges arbetsordning två gånger per år 
vid fullmäktiges ordinarie sammanträde i juni och december redogöra för de 
motioner som ännu inte beslutats om i kommunfullmäktige.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-05-29
Rapport 2018-05-29
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§ 170

Rapport över ej slutredovisade medborgarförslag 2018, 
KS 2018/282
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Anteckna rapporten över ej slutredovisade medborgarförslag till 
protokollet.

Beskrivning av ärendet
Kanslienheten har upprättat förteckning över ej slutredovisade 
medborgarförslag. Kommunstyrelsen ska enligt fullmäktiges arbetsordning 
två gånger per år vid fullmäktiges ordinarie sammanträde i juni och 
december redogöra för de medborgarförslag som ännu inte beslutats om i 
kommunfullmäktige.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-05-29
Rapport 2018-05-29

50



Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2018-06-26

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 171

Rapport - ej verkställda beslut enligt socialtjänstlagen 
m.fl. lagar, KS 2018/74
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Anteckna att rapport om ej verkställda beslut per 2018-03-31 har 
inlämnats.

Beskrivning av ärendet
Inspektionen för vård och omsorg (IVO) och revisorerna tillhandahåller en 
rapport på biståndsbeslut som inte var verkställda vid brytdatumet 
2018-03-31. 

Motivering av beslut
Falkenbergs kommun har enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd 
och service (LSS) skyldighet att kvartalsvis till Inspektionen för vård och 
omsorg (IVO) och kommunens revisorer rapportera gynnande 
biståndsbeslut som ej verkställts inom tre månader från beslutsdatum. Även 
kommunfullmäktige ska informeras om dessa beslut.

Ekonomi
Beslutet i sig påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2018-05-30
Socialnämnden 2018-05-23 § 129
Socialförvaltningen, rapport ej verkställda beslut 2018-03-31
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§ 172

Meddelanden och anmälningar, KS 2018/218
Beskrivning av ärendet
Inga meddelanden och anmälningar föreligger till dagens sammanträde.
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NÄRVARO- OCH OMRÖSTNINGSLISTA 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Sammanträdesdatum: 2018-06-26  Bilaga KF § 151 
Ärende: Motion – Familjecentral i Falkenberg 
 

 Ja Nej Avstår Ej närv  Ja Nej Avstår Ej närv 

Mari-Louise Wernersson (C) 
 

X    Filip Bertilsson (M) X   

Tore Holmefalk (C) 
 

X    Angela Malmgren (M) X    

Per Johansson (C) 
 

X    Ingemar Stridh (M)   X  

Kerstin Angel (C) 
 

X    Elisabet Karlsson (L) X    

Ingemar Johansson (C) 
 

X    Mikael Hallberg (V)  X   

Agneta Åkerberg (C) X    Yen Gunnarsson (S)  X   

Per Svensson (S)  X   Peter Dygården (S) 
Åsa Norberg 

 X   

Dahn Persson (S) 
 

 X   Rebecka Kristensson (S)  X   

Marcelle Farjallah (S)  X   Gabriella Geertinger (S)  X   

Marcus Dufwa (S)  X   Lennart Torstensson (S)  X   

Majvor Wallin (S)  X   Per Sjövall (V)  X   

Fredrik Johansson (S)  X   Katja Geertinger (MP)  X   

Rie Boulund (M) X    Jan Berge (MP) X    

Charlotta Jonson (M) X    Georgia Ferris (KD) 
Susan Pettersson 

X    

Claës-L Ljung (M) X    Daniel Bernhardt (KD) X    

Shlomo Gavie (C) X    Lars Fagerström (L) X    

Hans Johansson (C) X    Sara-Lena Bjälkö (SD) X    

Niklas Selander (C) 
Ingmar Bengtsson 

X    Stefan Johansson (SD) X    

Björn Jönsson (S)  X   Lennart Nilsson (SD)    X 

Yvonne Nilsson (S) 
Mikael Salomonsgård 

 X   Jim Hedin (SD)    X 

Thomas Fagenheim (S) 
 

 X   Anders Jansson (SD) X    

Bengt Hackberg (S)  X   Vakant (SD)    X 

Christina Johansson (S)  X   Stig Agnåker (C) 
1:e vice ordf 

X    

Connie Kristensson (S)  X   Jan Dickens (S)  
2:e vice ordf 

 X   

Gert Persson (M) 
 

X    GunMarie Stenström (M) 
ordf 

X    

Mikael Svensson (M) 
Bo Gustafsson 

X     
                              Summa 

26 21 1 3 

 



NÄRVARO- OCH OMRÖSTNINGSLISTA 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Sammanträdesdatum: 2018-06-26  Bilaga KF § 152 
Ärende: Motion – SFI-studier på landsbygden 
 

 Ja Nej Avstår Ej närv  Ja Nej Avstår Ej närv 

Mari-Louise Wernersson (C) 
 

X    Filip Bertilsson (M) X   

Tore Holmefalk (C) 
 

X    Angela Malmgren (M) X    

Per Johansson (C) 
 

X    Ingemar Stridh (M) X    

Kerstin Angel (C) 
 

X    Elisabet Karlsson (L) X    

Ingemar Johansson (C) 
 

X    Mikael Hallberg (V)  X   

Agneta Åkerberg (C) X    Yen Gunnarsson (S)  X   

Per Svensson (S)  X   Peter Dygården (S) 
Åsa Norberg 

 X   

Dahn Persson (S) 
 

 X   Rebecka Kristensson (S)  X   

Marcelle Farjallah (S)  X   Gabriella Geertinger (S)  X   

Marcus Dufwa (S)  X   Lennart Torstensson (S)  X   

Majvor Wallin (S)  X   Per Sjövall (V)  X   

Fredrik Johansson (S)  X   Katja Geertinger (MP)  X   

Rie Boulund (M) X    Jan Berge (MP)  X   

Charlotta Jonson (M) X    Georgia Ferris (KD) 
Susan Pettersson 

X    

Claës-L Ljung (M)   X  Daniel Bernhardt (KD) X    

Shlomo Gavie (C)   X  Lars Fagerström (L)  X   

Hans Johansson (C) X    Sara-Lena Bjälkö (SD)  X   

Niklas Selander (C) 
Ingmar Bengtsson 

X    Stefan Johansson (SD)  X   

Björn Jönsson (S)  X   Lennart Nilsson (SD)    X 

Yvonne Nilsson (S) 
Mikael Salomonsgård 

 X   Jim Hedin (SD)    X 

Thomas Fagenheim (S) 
 

 X   Anders Jansson (SD)  X   

Bengt Hackberg (S)  X   Vakant (SD)    X 

Christina Johansson (S)  X   Stig Agnåker (C) 
1:e vice ordf 

X    

Connie Kristensson (S)  X   Jan Dickens (S)  
2:e vice ordf 

 X   

Gert Persson (M) 
 

X    GunMarie Stenström (M) 
ordf 

X    

Mikael Svensson (M) 
Bo Gustafsson 

X     
                              Summa 

20 26 2 3 

 



NÄRVARO- OCH OMRÖSTNINGSLISTA 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Sammanträdesdatum: 2018-06-26  Bilaga KF § 154 (Bilaga 1) 
Ärende: Motion – EU- en del av vår vardag 
 

 Ja Nej Avstår Ej närv  Ja Nej Avstår Ej närv 

Mari-Louise Wernersson (C) 
 

  X  Filip Bertilsson (M)   X  

Tore Holmefalk (C) 
 

  X  Angela Malmgren (M)   X  

Per Johansson (C) 
 

  X  Ingemar Stridh (M)   X  

Kerstin Angel (C) 
 

  X  Elisabet Karlsson (L)   X  

Ingemar Johansson (C) 
 

  X  Mikael Hallberg (V)   X  

Agneta Åkerberg (C)   X  Yen Gunnarsson (S) X    

Per Svensson (S) X    Peter Dygården (S) 
Åsa Norberg 

X    

Dahn Persson (S) 
 

X    Rebecka Kristensson (S) X    

Marcelle Farjallah (S) X    Gabriella Geertinger (S) X    

Marcus Dufwa (S) X    Lennart Torstensson (S) X    

Majvor Wallin (S) X    Per Sjövall (V)   X  

Fredrik Johansson (S) X    Katja Geertinger (MP) X    

Rie Boulund (M)   X  Jan Berge (MP) X    

Charlotta Jonson (M)   X  Georgia Ferris (KD) 
Susan Pettersson 

X    

Claës-L Ljung (M)   X  Daniel Bernhardt (KD) X    

Shlomo Gavie (C)   X  Lars Fagerström (L)   X  

Hans Johansson (C)   X  Sara-Lena Bjälkö (SD)  X   

Niklas Selander (C) 
Ingmar Bengtsson 

  X  Stefan Johansson (SD)  X   

Björn Jönsson (S) X    Lennart Nilsson (SD)    X 

Yvonne Nilsson (S) 
Mikael Salomonsgård 

X    Jim Hedin (SD)    X 

Thomas Fagenheim (S) 
 

X    Anders Jansson (SD)  X   

Bengt Hackberg (S) X    Vakant (SD)    X 

Christina Johansson (S) X    Stig Agnåker (C) 
1:e vice ordf 

  X  

Connie Kristensson (S) X    Jan Dickens (S)  
2:e vice ordf 

X    

Gert Persson (M) 
 

  X  GunMarie Stenström (M) 
ordf 

  X  

Mikael Svensson (M) 
Bo Gustafsson 

  X   
                              Summa 

22 3 23 3 

 



NÄRVARO- OCH OMRÖSTNINGSLISTA 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Sammanträdesdatum: 2018-06-26  Bilaga KF § 154 (Bilaga 2) 
Ärende: Motion – EU- en del av vår vardag 
 

 Ja Nej Avstår Ej närv  Ja Nej Avstår Ej närv 

Mari-Louise Wernersson (C) 
 

X    Filip Bertilsson (M) X   

Tore Holmefalk (C) 
 

X    Angela Malmgren (M) X    

Per Johansson (C) 
 

X    Ingemar Stridh (M) X    

Kerstin Angel (C) 
 

X    Elisabet Karlsson (L) X    

Ingemar Johansson (C) 
 

X    Mikael Hallberg (V)  X   

Agneta Åkerberg (C) X    Yen Gunnarsson (S)  X   

Per Svensson (S)  X   Peter Dygården (S) 
Åsa Norberg 

 X   

Dahn Persson (S) 
 

 X   Rebecka Kristensson (S)  X   

Marcelle Farjallah (S)  X   Gabriella Geertinger (S)  X   

Marcus Dufwa (S)  X   Lennart Torstensson (S)  X   

Majvor Wallin (S)  X   Per Sjövall (V)  X   

Fredrik Johansson (S)  X   Katja Geertinger (MP) X    

Rie Boulund (M) X    Jan Berge (MP) X    

Charlotta Jonson (M) X    Georgia Ferris (KD) 
Susan Pettersson 

X    

Claës-L Ljung (M) X    Daniel Bernhardt (KD) X    

Shlomo Gavie (C) X    Lars Fagerström (L) X    

Hans Johansson (C) X    Sara-Lena Bjälkö (SD)   X  

Niklas Selander (C) 
Ingmar Bengtsson 

X    Stefan Johansson (SD)   X  

Björn Jönsson (S)  X   Lennart Nilsson (SD)    X 

Yvonne Nilsson (S) 
Mikael Salomonsgård 

 X   Jim Hedin (SD)    X 

Thomas Fagenheim (S) 
 

 X   Anders Jansson (SD)   X  

Bengt Hackberg (S)  X   Vakant (SD)    X 

Christina Johansson (S)  X   Stig Agnåker (C) 
1:e vice ordf 

X    

Connie Kristensson (S)  X   Jan Dickens (S)  
2:e vice ordf 

 X   

Gert Persson (M) 
 

X    GunMarie Stenström (M) 
ordf 

X    

Mikael Svensson (M) 
Bo Gustafsson 

X     
                              Summa 

25 20 3 3 
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